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说明书安全提示

重要安全提示

本产品属于专业摄影设备，需要专业人员操作使用。使用时必须遵守以下基本安全预防措施：
使用前必须拆除产品上的所有运输保护材料和包装。

使用本产品前，请仔细阅读并完全理解产品说明书，严格按照说明书中的安全提示操作。
否则，可能导致死亡、严重伤害、产品损坏或其他财产损失的安全隐患。 
闪光灯工作时存在高电压，关机后设备内部电容仍将持续带电一段时间。
本产品为专业灯具，儿童禁止使用。儿童接近时，成人必须密切监督，防止儿童碰撞灯具
或私自使用灯具，造成人身伤害。
本灯具并非普通灯具，不可用于普通照明，任何有过眼部损伤或眼部敏感的人群均应避
免使用本灯具或直视本灯具。
使用时必须小心，严禁接触如闪光管及其周边金属部件等高温区域，以避免烫伤。
任何情况下均禁止将闪光灯直接对准人眼（特别是婴儿眼睛），否则短时间内可能导致视
力损伤。如感到眼睛不适，应立即关闭灯具，停止使用并及时就医。
闪光管损坏时，应立即停止使用，及时联系制造商、服务代理商或合格维修人员更换，以
防发生事故。
严禁使用损坏的设备或配件，必须等待专业维修人员检查维修并确认设备正常后，才可
继续使用。
更换灯管、保护玻璃或保险丝前，必须断开电源或者拆下电池（如装有电池），确保灯具
与电源完全断开。更换灯管前让其冷却 10 分钟，操作时需戴绝缘 / 或隔热手套。
拔插灯头插头时必须关闭产品电源，插入插头时务必检查是否完全卡入。
使用过程中，如果产品因跌落、挤压或强力冲击导致外壳破裂，应立即停止使用，避免接
触内部电子部件而触电受伤。
部分产品电源线较长，请合理放置，避免接触热源或绊倒他人。建议使用原装电源线。非
原装线造成的损坏不在保修范围内。
进行清洁和维修前，请先从电源插座上拔出设备电源插头。不要拉扯电源线强行拔出，正
确方法是用双手抓住插头端头拔出。
本设备不防水，请保持干燥，不能浸入水或其他液体；应安装在通风干燥位置，避免在雨天、
潮湿、多尘或过热环境中使用。不要在设备上方放置物品，或让液体流入内部，防止发生
危险。
未经授权，请不要自行拆卸本产品。产品若出现故障，必须由本公司或授权维修人员检查
和维修。
存放设备前，请确保设备已完全冷却，拔下电源线，放入设备包内或通风干燥位置。
请勿将设备放置在酒精、汽油等易燃挥发性溶剂或气体如甲烷、乙烷等附近。  
本设备禁止在有爆炸危险的环境中使用或存放。
严禁覆盖设备散热口！
请勿使用未经本公司认可的配件，以免造成火灾、触电或人身伤害。
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前言

主要特点
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物品清单

可另购附件

装卸反光罩 / 闪光灯管

调整闪光灯角度
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电池说明

开关机

TTL：自动闪光

M: 手动闪光

Multi: 频闪闪光
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无线电（2.4G）传输

神牛 FT433 功能使用

闪光模式

造型灯

MENU 菜单设置

同步插孔触发
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可搭配神牛丰富的附件系统，以获得最佳拍摄效果和体验：
灯头：H600P 便携灯头。
供电：AC26 交流电源、UC46USB 充电器。
引闪器：XPro、XPro Ⅱ、X2T、X3 系列。
光效附件：伞式快开柔光箱、球形灯笼柔光箱、快装抛物线柔光箱、雷达罩、折叠柔光伞、
束光筒和灯架等。

物品清单

可另购附件

灯体 × 1 灯管 × 1

伞用反光罩 × 1

伞罩保护盖 × 1

电池 × 1

充电器 × 1 电源线 × 1

说明书 × 1
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调整闪光灯角度

拆卸灯管：按住卡口推制，卸下反光罩或其他附件后，握住闪光灯管平行拔出。

注：装卸闪光灯管时，请务必关闭电源及佩戴绝缘手套进行操作，以确保安全。

1. 逆时针旋转手柄解锁，调整机身需要的角度后，顺时针旋转手柄锁紧即可固定。

2. 如果旋转手柄时触碰到灯体阻碍，可按住手柄固定件将手柄拔出，拉宽一些距离之后继
续上述的动作 1。
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电池说明

特性

注意事项

电池激活

1. 本品采用锂电池，支持反复充放电 300 次，使用寿命长。
2. 安全可靠，内置电路有过充保护、过放保护、过流保护、短路保护。
3. 使用标配电池充电器，从低电量到满电的充电时长只需 2 个小时左右。

● 避免正负极短路。
● 电池没有防水功能，不要把电池浸泡在雾、水中。
● 放置于儿童不易接触的地方。
● 电池充电不要放置超过 8 小时。
● 电池应放置于凉爽、干燥及通风的地方存储。
● 电池不要靠近和放置于火中。
● 电池使用报废后请按当地的规定处理。
● 如果电池超过 3 个月不使用，请对电池进行满电充电。

因 AD800Pro 电池升级，如果您超过一个月没有使用电池，电池会自动进入休眠状态。如果
您一个月后再次使用电池或给电池充电，请您尝试激活电池。
激活方法：短按电池电量显示按键即可激活。
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M: 手动闪光
您可以在 1/512 功率至 1/1 全功率间以 0.1 档为
增减量设置闪光输出功率。为获得正确的闪光曝
光 , 请使用手持的闪光测光表确定所需的闪光输
出。

切换 M 模式：短按 MODE 按键切换闪光模式，
当屏幕左上角显示 <  M  >，闪光灯进入 M 手动
闪光模式。
功率调节：在此模式下，旋转拨盘即可调节闪光
输出功率。

F 2561/

S1MCH 23

CC
to.1 1/10600

拍摄过程中更改闪光输出时 , 下表将清楚地显示光圈值是如何更改的 , 您可以在增加或减少
闪光输出时查看光圈值的更改规律。
顺时针旋转拨盘递增闪光输出，逆时针旋转拨盘递减闪光输出。

显示闪光输出

1/512

1/256

1/128

1/64

1/32

1/16

1/8

1/4

1/2

1/1

1/512（0.1 至 0.9）

1/256（0.1 至 0.9）

1/128（0.1 至 0.9）

1/64（0.1 至 0.9）

1/32（0.1 至 0.9）

1/16（0.1 至 0.9）

1/8（0.1 至 0.9）

1/4（0.1 至 0.9）

1/2（0.1 至 0.9）

（全功率）

短按 MENU 按键进入菜单，旋转拨盘选中“光控引闪”，短按 SET 按键进入设置界面，
旋转拨盘可切换 关 /S1/S2。

光控引闪（S1/S2）
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Multi: 频闪闪光

计算快门速度

使用频闪闪光，可以发出一系列快速的闪光，实现在一张照片上拍摄移动物体的多个图像。
以下三个步骤依次设置闪光输出、闪光次数和闪光频率 ( 每秒的闪光次数 , 以 Hz 表示 )。

在频闪闪光过程中 , 到闪光停止为止快门应保持开启状态。使用下面的公式计算快门速度 ,
然后用相机进行设置。
闪光次数 / 闪光频率 = 快门速度
例如 , 如果闪光次数是 10, 闪光频率是 5Hz, 快门速度则至少为 2 秒。

1. 短按 MODE 按键令屏幕显示 <  Multi  >，旋
转拨盘设置闪光输出功率。
2. 短按 SET 按键，旋转拨盘设置闪光次数。
3. 短按 SET 按键，旋转拨盘设置闪光频率。

反光很强的被摄体在暗背景前使用频闪闪光更加有效。
推荐使用三脚架和 TTL 引闪器。
闪光输出为 1/1 和 1/2 时不能设置频闪闪光。
频闪闪光时也可以使用“buLb”。

●

●

●

●

注：
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无线设置

AD800Pro 作为从属单元 , 可受控带无线发射功能的主控单元，型号如下：
XPRO Ⅱ系列 /X3 系列 /X2T 系列 /V1Pro 系列 /V1 系列 /V860 Ⅲ系列等。

短按 MENU 按键进入菜单，旋转拨盘选中“无线”，
短按 SET 按键并旋转拨盘可选无线开关 / 频道 /
组别 / 识别号 / 无线同步，短按 SET 按键并旋转
拨盘可对其中一项进行设置，设置完毕短按两次 
MENU 按键回到主界面。

1频道

E

开

3

设置通讯参数

如果在拍摄现场不止一个无线闪光系统 , 您可以通过更改通讯频道或设置识别号来防止信号
干扰，保证主控单元和从属单元设置为相同的频道编号即可。

无线
频道
组别
识别号
无线同步

开 / 关
1-32
0-9、A-F
关闭、1-99
约 100 米无线传输距离

当使用不具备无线同步的发射器时，可手动设置频道，组别与识别号。当使用具备无线同步
的发射器时，可一键无线同步。

关闭相机电源，将引闪器放置于相机热靴插座上，打开引闪器电源开关和相机电源。
设置引闪器 X3：从顶端往下滑动屏幕，令屏幕显示 < 设置 >，点击 < 设置 > 进入自定
义菜单，点击无线设置，点击无线同步。
设置闪光灯 AD800Pro：短按 MENU 按键选中无线，进入无线设置开启无线，旋转转
盘选中无线同步，短按 SET 按键进行无线同步。
引闪器 X3 和闪光灯 AD800Pro 会自动被设置为相同的识别号和频道。
在引闪器上设置组别的闪光模式或闪光功率档位。
按下引闪器引闪按键或按下相机快门即可引闪。

无线同步（X3 引闪器为例）

1.
2.

3.

4.
5.
6.
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神牛 FT433 功能使用

为创造更高的信号稳定性和抗干扰能力，实现闪光灯精准控制，推荐搭配使用神牛 FT433 
引闪器。FT433 引闪器由【发射器 FT433】和【接收器 FR433】两部分组合使用，内
置 433MHz 无线模块，做到传输距离更长的同时极大地提高抗干扰能力，为您提供稳定
精准的拍摄体验。FT433 引闪器兼容佳能、尼康和索尼热靴相机，适用于 AD800Pro 和 
AD100Pro Ⅱ、AD200Pro Ⅱ、AD400Pro Ⅱ、AD600Pro Ⅱ、AD600BM Ⅱ 等 Godox 神牛全新升
级的二代闪光灯。

使用方法：

关闭引闪器、相机、闪光灯的电源，将发射器 FT433 安装在相机热靴插座，接收器 FR433 
插入 AD800Pro 机身上的 USB-C 固件升级接口，并将发射器和接收器顶部的天线旋转出来，
然后将引闪器、相机以及闪光灯的电源都打开。
设置 FT433：短按 MENU 按键进入菜单，选中 <     > 后短按 SET 按键设置频道、识别号，
设置完成短按 MENU 按键回到主界面。 短按 MODE·LOCK 按键设置引闪器模式，旋转拨
盘设置引闪器档位参数。
设置 AD800Pro：短按 MENU 按键进入菜单，旋转拨盘选中 “无线”，按 SET 按键进入，
设置同引闪器一致的频道、组别、识别号。
按下相机快门即可引闪，引闪器状态指示灯会闪亮红色。

注：FT433 引闪器需另购。

1.

2.

3.

4.
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MENU 菜单设置

无线

闪光模式

光控引闪

高速同步

造型灯

蜂鸣器

功率显示

屏幕待机

自动关机

屏幕亮度

延时闪光

蒙版

关

开

标准

色温

凝固

关

S1

S2

关

开

闪灭

持续

关

开

1/512

1.0

30 秒

1 分钟

2 分钟

3 分钟

关

30 分钟

60 分钟

90 分钟

120 分钟

20%-100%

关

0.01-30.0 秒钟

蒙板（关，2-8）

排序（1-8）

关闭无线设置

开启无线接收

标准闪光

M 非高速模式下支持开启

M 模式和 Multi 模式下支持开启

关闭光控引闪

M 模式和 TTL 模式下支持开启

关闭高速同步

M 模式和 TTL 模式下支持开启

造型灯在闪光灯闪光时，自动灭

造型灯在闪光灯闪光时，持续点亮

蜂鸣器关闭

蜂鸣器开启

机器闪光档位显示为 1/512-1/1

非高速模式下机器闪光档位显示为 1.0-10.0

超过 30 秒无人操作，屏幕进入休眠

超过 1 分钟无人操作，屏幕进入休眠

超过 2 分钟无人操作，屏幕进入休眠

超过 3 分钟无人操作，屏幕进入休眠

关闭自动关机

30 分钟后自动关机

60 分钟后自动关机

90 分钟后自动关机

120 分钟后自动关机

旋转拨盘设置亮度值

关闭延时闪光

延时闪光时间

蒙版和排序必须结合使用，蒙版代表闪光总次数，

排序代表第 n 次闪光（可多选），举例：蒙版选 7，

排序选 1 和 5，则在 7 次闪光里，只有第 1 次和第

5 次闪光

功能图标 选项 说明
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功率

1/128（+0.3，+0.7）

1/256（+0.3，+0.7）

1/512（+0.3，+0.7）

次数

2130

为了保证设备安全的工作 , 系统时刻进行预防保护 , 以下提示符号供您参考：

高速同步模式下, 激活热保护功能的连续闪光次数：

2. 其他保护

功率

1/1

1/2（+0.3，+0.7）

1/4（+0.3，+0.7）

1/8（+0.3，+0.7）

1/16（+0.3，+0.7）

1/32（+0.3，+0.7）

1/64（+0.3，+0.7）

1/128（+0.3，+0.7）

1/256（+0.3，+0.7）

次数

64 

70

90

115

140

180

210

235

255

屏幕显示

Error1

Error3

Error9

警示内容

闪光灯回电系统出现问题 , 无法回电引闪 , 请重新开机 , 如无法解决请维修 

闪光灯管两端电压过高，请维修

固件升级有误 , 请进行正确固件升级
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规格参数

型号

无线从属单元模式

闪光模式

闪光指数（1/1 档位）

闪光持续时间 (t=0.1)

功率（1/1 档位）

档位

频闪闪光

同步方式

延时引闪

蒙版

风扇

蜂鸣器

显示闪光持续时间

光控引闪

显示

造型灯
最大输入功率 

亮度调节范围

CRI 

TLCI 

CCT 

无线闪光（2.4G 无线功能）
无线功能

可控制从属单元组

传输距离

频道

ID 识别号

AD800Pro
无线电模式   ( 兼容佳能 E-TTL II、尼康 i-TTL、索尼、奥林巴斯、松下、

富士、徕卡、宾得 )

无线关闭：M/Multi

无线电从属模式：TTL/M/Multi

110（ISO 100，以米为单位，使用高效反光罩）

标准：1/350 秒 ~1/11400 秒

色温：1/350 秒 ~1/9220 秒

凝固：1/5020 秒 ~1/35710 秒

800Ws

10 级：1/512 ～ 1/1（每个档位下以 0.1 为增量微调）注：色温模式下 9 级

具备（次数：100 次；频率：100Hz）

高速同步（最高 1/8000 秒），前帘同步，后帘同步

0.01 ～ 30 秒

√

√

√

√

S1/S2/OFF

彩屏

40W

10%-100%

平均≥ 97

平均≥ 98

2800K-6000K

从属单元 / 关闭

16 组：0-9、A-F

约 100 米

32 组：1-32

01-99/OFF
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Important Safety Instructions

This product is a professional photographic equipment, to be operated by professional personnel 
only.

The following basic safety precautions must be followed when using this product:

All transport protective materials and packaging on the product must be removed before use.

Carefully read and fully understand the instruction manual before use and strictly follow the 
safety instructions. Failure to do so may result in death, serious injury, damage to the product, 
or other property damage.
High voltage exists when the flash is powered on. Internal capacitors will remain charged for 
some time after power off.
This product is a professional lighting fixture, children are prohibited from using it. Children 
must be closely supervised by adults when approaching the fixture, to prevent collisions with 
the fixture or unauthorized use that could cause personal injury.
This is not an ordinary lighting fixture and must not be used for general illumination. Anyone 
with a history of eye damage or sensitivity should avoid using this fixture or looking directly at it.
Extreme caution must be exercised when using it, do not touch high-temperature parts such as 
flash tubes and surrounding metal components to avoid burns.
Do not point the flash directly at the eyes (especially baby's eyes) under any circumstances, as 
this could impair vision in a short time. Turn off immediately if discomfort occurs, stop using, 
and seek medical attention promptly.
If the flash tube is damaged, stop using it immediately and contact the manufacturer, service 
agent, or qualified repair personnel for a replacement to prevent accidents.
Do not use damaged equipment or accessories. Allow professional repair technicians to inspect 
and confirm normal operation before continuing use after repairs.
Disconnect power source or remove batteries (if it has one) before replacing flash tube, 
protective glass, or fuses. Allowing 10 minutes to cool before replacing flash tube, and wear 
insulated or heat resistant gloves when operating.
Turn off power before connecting or disconnecting plugs from outlets. Ensure plugs are fully 
inserted when connecting.
Stop using immediately if the product shell is cracked due to falling, squeezing, or strong 
impact, to avoid touching the internal electronic components and getting an electric shock.
Some products have long power cords, please place them properly to avoid contact with heat 
sources or tripping others. It is recommended to use the original power cord. Damage caused 
by non-original cords is not covered by the warranty.
Unplug the equipment power plug from the power socket before cleaning or maintenance. Do 
not pull the power cord forcibly, use both hands to hold the plug end and pull it out.
This device is not waterproof. Keep it dry and avoid immersing it in water or other liquids. It 
should be installed in a ventilated and dry location and avoid using in rainy, humid, dusty, or 
overheated environments. Do not place items above the device or allow liquids to flow into it to 
prevent danger.
Do not disassemble without authorization. If the product malfunctions, it must be inspected and 
repaired by our company or authorized repair personnel.
Before storing the device, ensure it has completely cooled down and the power cord is 
unplugged, then put it in the protective case or a ventilated dry location.
Do not place the device near alcohol, gasoline, or other flammable volatile solvents or gases 
such as methane and ethane.

1. 

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

16.

17.
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Warning

Danger of explosion if the battery are not replaced properly, danger of fire or explosion if replaced 
with the wrong type of battery pack, replace only with battery of the same type or equivalent. 
Replace by service personnel only, not general personnel. Do not disassemble the product or 
disassemble the battery.
The battery must not be exposed to conditions such as sunlight, fire, or similar excessive heat. 
Do not expose to rain or water.
The Battery is not allowed to be disassembled, hit, crushed or thrown into fire. Do not continue 
to use if it is seriously inflated. Do not place in a high temperature environment. Do not use after 
immersion in water.
When using, it should be placed in a place where it is easy to dissipate heat, and should not be 
placed on the bedside, bedding, in a package or other environments that are not easy to dissipate 
heat. Keep out of contact with infants and young children, and children should use under adult 
guidance.

1.

2.

3.

4.
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Foreword

Thank you for purchasing!

AD800Pro has strong power, detachable lithium battery pack and great portability. When using 
Godox 2.4G wireless X system, it can be triggered by XPro/XProII/X2T/X3 series flash trigger in 
M/Multi/TTL mode. With transmitter & receiver functions, AD800Pro can also use in combination 
with Godox  camera flashes, outdoor flashes, studio flashes, etc. With this flash, your shooting will 
become simpler. With high-speed shooting throughout the process, single fixture overshadowing 
strong sunlight, bare flash tube and reflector make a perfect match for outdoor and live shooting, 
AD800Pro is an ideal light source for freelance commercial photographers, journalists, photography 
enthusiasts, wedding documentary photographers, etc.

Main Features

Quick Recycle Time: Approx.0.01s(minimum power)~1.5s(full power).

Stable Color Temperature: shift around ±100K over the entire power range with this function.

LED Modeling Lamp: 40W bi-color large LED modeling light freely adjusts brightness and CCT.

Studio Quality Light: up to 800Ws, approx. 300 full power flashes on a single charge, 1/8000s high-
speed sync.

Precise Power Adjustment: from full power 1/1 to 1/512 with 0.1 increment each step.

Wide Compatibility: fully support M, Multi and wireless TTL flash systems of Canon, Nikon, Fujifilm, 
OM SYSTEM, Sony, Leica, Pentax, etc. Workable as a receiver unit in a wireless flash group.

Wireless Control: with built-in 2.4G wireless X system to achieve remote control by optional Godox 
flash triggers, and 3.5mm sync cord jack to achieve various sync triggering modes.

Distinct Group Colors: 16 groups with different colors to quickly distinguish even in remote distance 
usage.

Simple Operation: 2.8" color screen together with steplessly rotatable select dial, detachable battery 
pack design.

Wide-range Accessories: Bowens mount has wide compatibility and versatility.

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

CAUTION
Hot surface.
Do not touch.
Burned fingers when handling the parts.
Wait one-half hour after switching off before handling parts.

Note: 
1. The fastest recycle time is based on Godox laboratory test results. After high-intensity continuous flashes, the 
system will automatically extend the recycle time for safe heat dissipation, which is a normal protection mechanism. 
Once the device cools down, it can return to peak recycle speed.
2. The number of flashes is based on testing results from the Godox laboratory. Actual usage may vary depending on 
battery condition, ambient temperature, and usage habits.
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Color Screen

（3）Multi Flash

（1) TTL Auto Flash (only available in wireless on mode)

Flash Frequency

Number of Flashes

TTL Auto Flash

Flash Group

Multi:Stroboscopic Flash

Channel

（2）M (Manual) Flash

 M:Manual Flash

Flash Output

Flash Duration

S1/S2

TTL

TTL
CH 21

5121/

S1M

to.1 1/11400

CH 21

CH 21
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Installing and Disassembling Reflector/Flash Tube

Installing the Flash Tube: Press down the accessory locking pusher, remove the reflector or 
other accessories. Match the flash tube in the tube socket and push until it is securely seated 
into the socket.

Installing the Reflector: Insert the reflector into the accessory mount , press and hold then rotate 
clockwise, the accessory locking pusher will lock up.

Disassembling the Reflector: Press down the accessory locking pusher, rotate the reflector 
anticlockwise to unlock.
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Loading and Unloading the Battery

1. Loading: Match the battery's groove with the main battery compartment's ridge. Push down the 
battery pack until it is locked.

2. Unloading: Press the battery detaching pusher and push the battery pack upward at the same 
time to unload it.

①

②
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Battery Instructions

Features

Cautions

Battery Activation

1. This flash unit uses li-ion battery which has long runtime. About 300 full power flashes in full 
battery level. 
2. It is reliably safe. The inner circuit is against overcharge, overdischarge, overcurrent, and short 
circuit. 
3. Take approx. 2h to fully charge the battery with the standard battery charger.

● Do not short circuit.
● Do not expose to rain or immerse into water. This battery is not waterproof.
● Keep out of reach of children.
● No over 8 hours' continuous charging.
● Store in dry, cool, ventilated places.
● Do not put aside or into fire.
● Dead batteries should be disposed according to local regulations.
● It is recommended to fully recharge the battery every three months.

Due to the battery upgrade, if you havent used the battery for more than a month, it will 
automatically go to sleep. please try to activate it if you use or charge again after a month.
Activation method: Short press the battery indicator button to activate. 
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The following table makes it easier to see how the step changes in terms of aperture value when 
you increase or decrease the flash output.
Turn the select dial clockwise to increase the flash output, while turn it anticlockwise to decrease 
the flash output.

Press the MENU button to enter menu interface, rotate the select dial and press the SET button to 
enter photocell settings, then rotate the select dial can choose among off, S1 and S2.

S1 Secondary Unit: The flash can function as an optical S1 secondary flash with optical sensor in 
M manual flash mode. With this function, the flash will fire synchronously when the main flash fires, 
the same effect as that by the use of wireless triggers. This helps create multiple lighting effects.

S2 Secondary Unit (pre-flash): The flash can also function as an optical S2 secondary flash with 
optical sensor in M manual flash mode. This is useful when cameras have pre-flash function. 
With this function, the flash will ignore a single “pre-flash” from the main flash and will only fire in 
response to the second, actual flash from the main unit.

Flash Output Range

1/512

1/256

1/128

1/64

1/32

1/16

1/8

1/4

1/2

1/1

1/512（0.1 to 0.9）

1/256（0.1 to 0.9）

1/128（0.1 to 0.9）

1/64（0.1 to 0.9）

1/32（0.1 to 0.9）

1/16（0.1 to 0.9）

1/8（0.1 to 0.9）

1/4（0.1 to 0.9）

1/2（0.1 to 0.9）

（full power）

Photocell (S1/S2)

Note: S1 and S2 optical triggering is only available in M manual flash mode.
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Multi: Stroboscopic Flash

Calculating the Shutter Speed

With stroboscopic flash, a rapid series of flashes is fired. It can be used to capture multiple images 
of a moving subject in a single photograph. You can set the flash output, number of flashes, and 
flash frequency (number of flashes per sec. expressed as Hz).

During stroboscopic flash, the shutter remains open until the firing stops. Use the formula below to 
calculate the shutter speed and set it with the camera.

Number of Flashes / Flash Frequency = Shutter Speed

For example, if the number of flashes is 10 and the firing frequency is 5 Hz, the shutter speed should 
be at least 2 seconds.

1. Press the MODE button so that < Multi > 
is displayed, turn the select dial to choose a 
desired flash output.

2. Press the SET button and turn the select dial 
to set the number of flashes.

3. Press the SET button and turn the select dial 
to set the flash frequency.

Stroboscopic flash is most effective with a highly reflective subject against a dark background.
Using a tripod and a TTL flash trigger is recommended.
A flash output of 1/1 and 1/2 cannot be set for stroboscopic flash.
Stroboscopic flash can be used with “bulb”.

●

●

●

●

Note: 
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Wireless Settings

Wireless (2.4G) Transmission

AD800Pro adopts 2.4G wireless X system, which has good compatibility with other Godox products. 
It can automatically switch to receiver unit according to the transmitter unit instead of setting 
manually. The compatible cameras include Canon, Nikon, Sony, OM SYSTEM, Panasonic, Fujifilm, 
Pentax, Leica, etc.

As a receiver unit, AD800Pro can be controlled by the following transmitter units: XPROII series/X3 
series /X2T series /V1Pro series /V1 series /V860III series.

Press the MENU button to enter menu interface, turn 
the select dial and press the SET button to choose 
among wireless/channel/group/ID/wireless sync, 
then turn the select dial and press the SET button 
to adjust the parameters. Press the MENU button to 
return to the previous menu, press again to return to 
the main interface.

26

Off

Channel

Group

Wireless Sync

IDA

Wireless

Wireless On
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Wireless Flash Shooting

Positioning and Operation Range (Example of wireless flash shooting)

Auto flash shooting with one receiver unit

Transmitter

Receiver

Note:
1. Please use the transmitter unit with wireless 
transmission function.
2. Before shooting, perform a test flash and 
test shooting.
3.  The transmission distance might be 
shorter depending on the conditions such as 
positioning of receiver units, the surrounding 
environment and weather conditions.
4. The receiver unit can be turned off on the 
transmitter unit.

●

Wireless Multiple Flash Shooting

You can divide the receiver units into two or three groups and perform TTL auto flash while 
changing the flash ratio (factor). In addition, you can set and shoot with a different flash mode for 
each firing group.

 Auto flash shooting with two receiver units Auto flash shooting with three receiver units● ●

A

A

C

B

B

Transmission distance is about 100m
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Flash Mode

Press the MENU button to enter menu interface, turn the select dial and press the SET button to 
enter flash mode, in which you can choose among normal, color and freeze.

Normal

Color 

Freeze

Normal flash mode, with no indication on the main interface.

Stable color temperature mode, with <       > on the main interface. The group indicator will 
blink and the beeper will beep for 1min if it has been turned on, please press the test button 
to resume to normal use. The stable color temperature function is only available in non-HSS 
M mode, and value of which will shift around ±75K over the entire power range.

Freeze mode,  with <        > on the main interface. The flash duration is shorter than the 
normal flash mode, and the power is also less than the normal flash mode. The freeze mode 
is only available in M mode and Multi mode.

Modeling Lamp

AD800Pro is equipped with 40W bi-color LED modeling lamp. Press the modeling lamp button to 
enter modeling lamp settings, turn the select dial to choose among off/free/prop, then turn the 
select dial and press the SET button to adjust the parameters. Press the modeling lamp button to 
return to the main interface.

OFF

FREE

PROP

Lamp

12 %

5600

Level 1 Options
OFF
FREE

PROP

Level 2 Options
/
10%-100%（with 1% increment）
2800K-6000K（with 100K increment）
2800K-6000K（with 100K increment）

Notes
Turn off the modeling lamp
Brightness range
CCT range
CCT range, and brightness 
follows flash power.
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Language

Reset

Device Info

Chinese

English

Yes

No

Simplified Chinese operating system

English operating system

Factory reset

Cancel factory reset

Display the current model and version

Sync Triggering

Protection Function

The sync cord jack is a Φ3.5mm plug. Insert a trigger plug in and the flash will be fired 
synchronously with the camera shutter.

1. Over-Temperature Protection

To avoid overheating and deteriorating the flash head, do not fire more than 64 continuous 
flashes in fast succession at 1/1 full power. After 64 continuous flashes, allow a rest time of at 
least 10 minutes.
If you fire more than 64 continuous flashes and then fire more flashes in short intervals, the 
inner over-temperature protection function may be activated and make the recycling time over 
10 seconds. If this occurs, allow a rest time of about 10 minutes, and the flash unit will then 
return to normal.
When the over-temperature protection is started, <         > is shown on the screen.

●

●

●

Number of flashes that will activate over-temperature protection:

Power Output Level

1/1

1/2（+0.7）

1/2（+0.3）

1/2

1/4（+0.3，+0.7）

1/8（+0.3，+0.7）

1/16（+0.3，+0.7）

1/32（+0.3，+0.7）

1/64（+0.3，+0.7）

Number of Flashes

80

105

128

160

210

375

800

1060
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The Reason & Solution of Not Triggering in Godox 2.4G Wireless

1. Disturbed by the 2.4G signal in outer environment (e.g. wireless base station, 2.4G wifi router, 
Bluetooth, etc.)
→ To adjust the channel CH setting on the flash trigger (add 10+ channels) and use the channel 
which is not disturbed. Or turn off the other 2.4G equipment in working.

2. Please make sure that whether the flash has finished its recycle or caught up with the 
continuous shooting speed or not (the flash ready indicator is lightened) and the flash is not 
under the state of over-heat protection or other abnormal situation.
→ Please downgrade the flash power output. If the flash is in TTL mode, please try to change it to M 
mode.

3. Whether the distance between the flash trigger and the flash is too close or not ( ＜ 0.5m).
→ Please turn on "short distance wireless mode" of the flash trigger.
→ X1 Series： Press and hold the triggering button then turn on the device, until the indicator blinks 
twice.
→ XPro and X2T Series： Please set the C.Fn-DIST to 0-30m.
→ X3 Series: Please set the triggering distance to 0-30m.

4. Whether the flash is in the low battery states or not.
→ Please charge or replace the battery in time, and ensure both devices have enough battery power.

5. The flash trigger’s firmware is an older version
→ Please upgrade the firmware of the flash trigger referring to the instruction manual
 for specific firmware upgrades.

6. The camera’s firmware is an older version
→ Please upgrade the firmware of the camera referring to its instruction manual.





55

Firmware Upgrade

This flash supports firmware upgrade through the USB-C port. Update information will be 
released on our official website.
Please use an USB-C cable (sold separately) for firmware upgrade.
As the firmware upgrade needs the support of Godox G3 software, please download and install 
the software from Godox official website (https://www.godox.com.cn/firmware-G3/) before 
upgrading. Then, choose the related firmware file.
Please refer to the latest electronic version of the instruction manual.

  Specifications and data may subject to changes without notice.

Lithium battery(28.8V/2900mAh)
Approx.300
Quickest approx. 0.01s ～ 1.5s
√
Auto off function is available in menu settings (30min to 120min of idle use)
3.5mm sync cord
5800±200K

≈4.96"*6.1"*13.5"

≈3.7kg

Power Supply
Full Power Flashes
Recycle Time
Battery Level Indicator
Power Saving
Sync Triggering Mode
Flash Tube Color Temperature

Dimension (with battery, flash

tube and reflector)

Net Weight (with battery,  flash 
tube and reflector)

Power Supply

Dimensions and Weights





产品保修

尊敬的用户，本保修卡是申请保修服务的重要凭证，请您配合销售商填写并妥善保管，谢谢！

产品信息

用户信息

销售商信息

备注

型号

姓名	

通信地址

名称

联系电话

通信地址

销售日期

产品条码

联系电话

注：此表应由销售商盖章确认。

本文件适用于相关《产品保修信息》(见后面说明)所列产品，其他非属此范围的产品或部件(如促销品、
赠品及其他出厂后附加的部件等 ) 不在此保修承诺内。

产品信息

产品及部件的相应保修期按相关的《产品保修信息》执行。保修期自产品首次购买日起算，购买日
以购买产品时保修卡登记日期为准。

保修期

您可直接与产品销售商或授权服务机构联系，也可拨打神牛产品售后服务电话，与我们联系，由我
们的服务人员为您安排服务。申请保修时，您应提供有效的保修卡作为保修凭证，方可获得保修。
如您不能提供有效的保修卡，则在我们确认产品或部件属于保修范围的情况下，也可以为您提供保修，
但这不作为我们的义务。

如何获得保修服务





Warranty

Dear customers, as this warranty card is an important certificate to apply for our maintenance 
service, please fill in the following form in coordination with the seller and safe-keep it. Thank you!

Note: This form shall be sealed by the seller.

If maintenance service is needed, you can directly contact the product distributor or authorized 
service institutions. You can also contact the Godox after-sale service call and we will offer you 
service. When applying for maintenance service, you should provide valid warranty card. If you 
cannot provide valid warranty card, we may offer you maintenance service once confirmed that the 
product or accessory is involved in the maintenance scope, but that shall not be considered as our 
obligation. 

How to Get the Maintenance Service

Applicable ProductsThe document applies to the products listed on the Product Maintenance 
lnformation (see below for further information). Other products or accessories (e.g. promotional 
items,giveaways and additional accessories attached,etc.) are not included in this warranty scope.

Applicable Products

The warranty period of products and accessories isimplemented according to the relevant Product 
Maintenance Information. The warranty period is calculated from the day(purchase date) when the 
product is bought for the first time,And the purchase date is considered as the date registered onthe 
warranty card when buying the product.

Warranty Period

Product 
Information

Customer 
Information

Seller
Information

Note

Model

Name

Address

Name

Contact Number

Address

Date of Sale

Product Code Number

Contact Number




